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Van:
Verzonden: dinsdag 1 februari 2022 16:27
Aan:
Onderwerp: Admiraalsplein en Didam

Hoi  
 
Ik heb  gesproken en ook hij vind het prima dat als we het voorstel volgen, we niet langs de stuurgroep 
hoeven maar gewoon met de wethouders af kunnen. Wel zij hij dat hij signalen had gehad dat het advies nog niet 
was gedeeld met de projectgroep, terwijl ik in de veronderstelling was dat dat wel zo was. Klopt dat? En kun jij 
anders zorgen dat het afgestemd is voor we naar de betrokken wethouders gaan? 
 
Ik hoor graag! 
 
Groeten, 

  
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
 

 

 
 
Gemeente Dordrecht 

  
 

 
 

 




